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Beste Stadstafelaars, 

Afgelopen jaar stond helaas weer voor een groot deel in het teken en de gevolgen van Covid.  

Meetings werden gepland en vaak weer gecanceld of omgezet in een digitaal contact. Het 

verhinderde weer de spontane ontmoetingen en het enthousiasme om met zijn allen actief 

bezig te zijn en volop aandacht te geven aan de ontwikkelingen in onze stad Zevenbergen.  

Ondanks de beperkingen zijn er zeker activiteiten te melden uit het afgelopen jaar en ik wil 

graag een greep daaruit met jullie memoreren en delen: 

a. De Stadtafels hebben nu een eigen website waarop we allerlei berichten, 

opmerkingen, verslagen van meetings en beslissingen kunnen delen.  Hij is zeker nog 

niet optimaal en moet, hopelijk ook met u actie daarin, meer gaan leven.                                        

Heb u hem al eens bezocht.?                                                                                                                

Ga eens naar www.moerdijk.nl  of direct, Stadstafel Zevenbergen | gemeente Moerdijk.  

 

b. Op 7 september is er een bestuurlijk overleg geweest met B & W in een live-meeting 

op het Stadskantoor. Zo konden we als bestuur kennismaken met de nieuwe 

burgemeester en is, in aanwezigheid van de wethouders, goed doorgesproken over 

de stand van zaken in en rond de Stadstafel. Onderkend werd dat het een hele 

uitdaging is en blijft om dit goed op de kaart te zetten en een breed contact te krijgen 

en te onderhouden met de inwoners.   

  

c. De vroegere Stadsraad is afgebouwd, alle lasten en lusten zijn nu geheel opgenomen 

in de Stadstafel en het bestaande team zet zijn werkzaamheden voort onder de naam 

“Werkgroep Leefbaar” ,  Op onze website is het eigen email adres vermeld, 

leefbaar7bergen@gmail.com.  Ze houden zich voornamelijk bezig met sociale- en 

omgevingszaken.  Dus kort bij de basis!    Verslagen en actiepunten van de 

tweemaandelijkse meetings worden binnenkort op de website geplaatst.   

 

d. De werkgroep “Sportaccommodatie” is op allerlei wijze actief geweest, heeft 

meerder meetings gehad, ook in overleg met gemeente en haar projectleider. 

Diverse reacties van verenigingen, scholen en bewoners hebben we opgevolgd en zo 

mogelijk ondersteund.  Wij hebben diverse malen de standpunten in een brief voor 

de raadsvergadering aan gemeentebestuur meegedeeld. Stukken zijn in te zien op 

website. Inmiddels zijn de eerste beslissingen genomen en weten we uit 

berichtgeving (Raadsvergadering 30 sept.) wat dit inhoudt.   

 

http://www.moerdijk.nl/
https://www.moerdijk.nl/web/Zevenbergen/Stadstafel-Zevenbergen
mailto:leefbaar7bergen@gmail.com
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Een start is gemaakt om concrete plannen te realiseren en verder onderzoek voor 

vervolgstappen te maken en wij blijven daar zeker bij betrokken. Eerste meeting 

hiervoor heeft al op 7 dec. jl. plaatsgevonden. 

 

e. Er is veel te doen over de verkeersveiligheid rondom de haven. Stadstafelaars 

hebben al gereageerd op de website en ook in de werkgroep Leefbaar heeft dit alle 

aandacht. En ja, het wordt hoog tijd om deze opmerkingen, suggesties en 

aanbevelingen te verzamelen en deze als werkgroep en Stadstafel te presenteren aan 

de gemeente.  Het beste zal zijn dat er een werkgroep “Verkeer” wordt samengesteld 

en graag hoor ik wie zich hier ook voor wil inzetten. 

 

f. In opdracht van de ondernemersvereniging OVZ is er een marketingonderzoek 

gestart onder de naam City Marketing Zevenbergen waarbij een klankbord is 

gevormd vanuit diverse hoeken. Ook wij zijn daarin vertegenwoordigd. Het is een 

professioneel plan waarbij we samen zoeken naar de mogelijkheden om 

Zevenbergen meer op de kaart te krijgen en aantrekkelijk te maken voor bezoekers, 

mede door het ontwikkelen van een aantrekkelijke “merk” naam.  De promotie en 

informatie over deze actie wordt binnenkort door hen met inwoners gedeeld.            

U krijgt dan ook de gelegenheid om te reageren en mee te denken. 

We hopen dat volgend jaar weer te kunnen doen in een laagdrempelige meeting 

waarin iedereen welkom is. Op de wijze zoals we dat gewend waren. 

En ook meerdere lopende acties onder u aandacht kunnen brengen..    

Beste mensen, ik hoop van harte dat we komend jaar weer in een situatie komen waarin we 

minder bezig zijn met het “overleven” van deze pandemie en meer aandacht en energie 

krijgen om ontspannen en succesvol te werken aan de inrichting en ontwikkeling van onze 

mooie stad Zevenbergen. 

Wij wensen u fijne feestdagen en alle goeds en gezondheid voor 2022.   
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